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Skrivelse om trygghetsskapande arbete i Nybohov 

I samband med skjutningen i Nybohov har förvaltningen svarat på olika 

frågor via mail och har även uttalat sig i lokaltidningen avseende olika 

åtgärder. Det är bra att förvaltningen reagerar och informerar snabbt. För 

att få en helhetssyn föreslår vi att förvaltningen uppdras att till nämnden 

inkomma med en skriftlig rapport kring utförda och planerade åtgärder 

och aktiviteter på kort och lång sikt, samt tidsplan kring hur uppföljningen 

av dessa sker.  
 


